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    ROMÂNIA 
JUDEŢUL VASLUI 

      CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI HUŞI 
       735100 – Huşi, Judeţul Vaslui, str.1 Decembrie, nr. 9 

      tel. 0235 - 480009 / fax  0235 - 480126 
     web : www.primariahusi.ro 

e-mail : primar@primariahusi.ro  

  
 

PROCES VERBAL 

           Încheiat  astăzi   24 octombrie 2024  în cadrul  ședinței  extraordinare, 

convocată de îndată    a Consiliului Local al municipiului Huşi , convocata 

conform Dispoziţiei primarului  municipiului Huşi nr.799 din 22.10.2024 

 

 

           Conform Dispoziţiei primarului municipiului Huşi nr.799 din 22.10.2024   a 

fost convocat de îndată  în  ședință extraordinară   Consiliul  Local al municipiului 

Huşi pentru data de  24 octombrie 2024 , ora  15,00, la camera nr.20 din Primăria 

Municipiului Huși. 

          La şedinţa participă : ing.Ioan Ciupilan – primarul municipiului Husi , 

jr.Monica Dumitrașcu – secretar general al municipiului Huși. 

          Ca invitaţi  la şedinţa participă : jr.Filote Irina - șef Serviciu Administrație 

Publică Locală, ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși, 

ing.Ailenei Marius – arhitect șef, ec.Sîrghe Aurora - șef Serviciu Managementul 

Proiectelor Europene. 

         La ședința Consiliului Local al municipiului Huși din  24 octombrie 2024   nu 

a  participat   presa locală. 

         Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin afişare pe  site-ul instituţiei , în data 

de   22.10.2024  a Dispoziției de convocare nr.799 din 22.10.2024. 

        Secretarul general  al municipiului Huși , jr.Monica Dumitrașcu:  La ședința 

de astăzi,  din totalul de 18 consilieri în funcție   au participat  un număr de   15 

consilieri locali, din care: 14 consilieri locali prezenți fizic la sediul Primăriei 

municipiului Huși, camera nr.20, 1 consilier local  a fost prezent  folosind  o 

platformă online de videoconferință( dl.Romila Claudiu), 1 consilier  local  a lipsit 

motivate( dl.Țocu Cătălin),  2 consilieri locali  au lipsit nemotivat( Bobârnat Radu, 

Rotariu Nicoleta). 

        Secretarul general  al municipiului Huși, jr.Monica Dumitrașcu: Se constată că 

şedinţa este legal constituită. 

 

         Preşedinte de şedinţa pentru o perioada de 3 luni de zile ( luna august 
2024, luna septembrie  2024, luna octombrie  2024)  este doamna   consilier local 
GABRIELA  MATEI. 
 

http://www.primariahusi.ro/
mailto:primar@primariahusi.ro
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          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Pentru inceput  supun 

aprobarii : 

1. Procesul-verbal  încheiat  în cadrul  şedinţei extraordinare a Consiliului 

Local al municipiului Huși din  data de   16 octombrie  2024. 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu întreabă dacă sunt 

modificări sau completări de adus în conţinutul  procesului  verbal  încheiat în 

cadrul ședinței extraordinare a Consiliului Local al municipiului Huși din  16 

octombrie   2024 ? Nefiind nici un fel de obiectiuni sau completari,  supune  la vot 

continutul procesului  verbal încheiat  în cadrul  ședinței  extraordinare  a 

Consiliului Local al municipiului Huși  din  16 octombrie   2024 .Cine este pentru), 

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.   

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu absent nemotivat 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - 

X 
motivând că nu 

a participat la 

lucrarile 
sed.CL din 

16.10.2024 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu 

 

 

- 
- 

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta  

16.  Rotariu Nicoleta absent nemotivat 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  absent motivat 

 

          Secretarul Municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Procesul  verbal  încheiat  în 

cadrul ședinței  extraordinare a Consiliului Local al municipiului Huși din  16 octombrie  

2024   a fost adoptat  cu  13 voturi pentru), 2 abținere) – doamna consilier local Popa Cătălina 

Eugenia ( motivând că nu a participat la lucrarile sed.CL din 16.10.2024), domnul consilier local 

Romila Claudiu. 
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         Secretarul general al municipiului Huși, jr.Monica Dumitrașcu : Avand in vedere ca este 

desemnat presedinte de ședință  pentru aceasta lună, dau cuvantul doamnei   consilier local 

Gabriela Matei. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna   consilier local Gabriela Matei : Buna ziua !Ordinea de zi 

este  alcatuita dintr-un numar de 7 puncte ( 1 proces verbal incheiat  in cadrul sedintei CL Husi, 6 

proiecte de hotarare). Supun la vot ordinea de zi.  Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? 

Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.         

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu absent nemotivat 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu 

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta absent nemotivat 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  absent motivat 

   

           Preşedintele de şedinţă, doamna consilier local Matei Gabriela  : Ordinea de 

zi   a fost aprobata cu 15 voturi pentru). 

 

            Ordinea de zi are urmatorul continut : 
 

1. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare  a Consiliului Local al 

municipiului Huși din data de  16 octombrie  2024. 

 

2. Proiect de hotarare nr.429 din 22.10.2024 privind modificarea Hotărârii 

Consiliului Local al municipiului Huși nr.254/26.06.2024 pentru aprobarea realizarii 

de documentatii tehnice pentru asigurarea gradului de maturitate a proiectului 

“Consolidarea si reabilitarea energetica cladirii Scolii Gimnaziale “M.Sadoveanu” 

Husi”,  in vederea accesarii finantarii acestuia in cadrul Programului Regional Nord 

Est 2021-2027- inițiator primarul municipiului Huși. 
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3. Proiect de hotarare nr.431  din 22.10.2024 privind aprobarea Documentației de 

avizare a lucrărilor de intervenții și a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului 

de investitii “Eficientizarea energetica/modernizare Scoala Gimnaziala Mihail 

Sadoveanu Husi” in vederea depunerii cererii de finantare “Eficientizarea 

energetica/modernizare Scoala Gimnaziala Mihail Sadoveanu Husi” în cadrul 

Programului Regional Nord-Est 2021-2027, Investiții în clădirile publice în vederea 

creșterii eficienței energetice Apel PR/2023/3/1, Prioritatea 3: Nord-Est – O regiune 

durabila, mai prietenoasa cu mediul- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

4. Proiect de hotarare nr.430  din 22.10.2024 privind aprobarea restituirii 

prefinantarii nejustificata  pentru proiectul “Reducerea Emisiilor de Carbon in 

Municipiul Husi bazata pe Planul de Mobilitate Urbana Durabila” SMIS 123567- 

inițiator primarul municipiului Huși. 

 

5. Proiect de hotarare nr.432 din 22.10.2024 privind modificarea utilizarii 

excedentului bugetar in suma de 14.619,54 mii lei inregistrat la 31.12.2023, ca sursa 

de finantare  a cheltuielilor sectiunii de dezvoltare buget local 2024 - inițiator 

primarul municipiului Huși. 

 

6. Proiect de hotarare nr.433  din 22.10.2024 privind rectificarea bugetului local 

etapa II octombrie  2024- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

7. Proiect de hotarare nr.434  din 22.10.2024 privind rectificarea bugetului de 

venituri si cheltuieli al institutiilor publice finantate  integral sau partial din venituri 

proprii   - etapa octombrie  2024,  inițiator primarul municipiului Huși. 

 
            Se trece la discutarea pe puncte a ordinei de zi . 
 

1. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare  a Consiliului 

Local al municipiului Huși din data de  16 octombrie 2024. A fost adoptat  

cu  13 voturi pentru), 2 abținere). 
 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Gabriela Matei :  Inainte de a trece la 

discutarea ordinei de zi,  solicit  comisiilor  de specialitate sa prezinte avizele pentru proiectele de 

hotarare inscrise  pe ordinea de zi a sedintei extraordinare, convocata de indata, a  CL Husi  din  

24 octombrie   2024  , daca se poate?  

          Domnul consilier  Focia Alexandru : Din partea Comisiei  juridică şi de disciplină, pentru 

administraţie publică  locală, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor 

cetăţeneşti – exista  avize favorabile  pentru toate  proiectele  de hotarare. 

          Domnul consilier Popa Cristinel : Din partea Comisiei  de studii, prognoze şi programe 

economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ - exista  avize favorabile  

pentru toate  proiectele  de hotarare. 

           Domnul  consilier Blănariu Victor  : Din partea Comisiei pentru amenajarea teritoriului şi 

urbanism, administrarea domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură –exista avize favorabile pentru toate  

proiectele de hotarare.   
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         Doamna consilier Patrașcu Luiza: Din partea Comisiei  de comunicare, integrare europeana, 

relatii cu alte consilii locale sau organisme similare, relatii externe –  exista avize favorabile 

pentru toate proiectele de hotarare. 

 

2. Proiect de hotarare nr.429 din 22.10.2024 privind modificarea Hotărârii 

Consiliului Local al municipiului Huși nr.254/26.06.2024 pentru 

aprobarea realizarii de documentatii tehnice pentru asigurarea gradului 

de maturitate a proiectului “Consolidarea si reabilitarea energetica 

cladirii Scolii Gimnaziale “M.Sadoveanu” Husi”,  in vederea accesarii 

finantarii acestuia in cadrul Programului Regional Nord Est 2021-2027- 

inițiator primarul municipiului Huși. 
        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

           Preşedintele de şedinţa, doamna consilier Matei Gabriela : Sunt discutii   la acest proiect 

de hotarare?  Da, doamna consilier Popa Cătălina Eugenia?! 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: As vrea sa ne prezinte cineva proiectul de 

hotarare !? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : S-a facut un studiu  de 

fezabilitate, in care am avut o denumire, “Eficientizarea  energetiza , modernizarea Scolii 

Gimnaziale M.Sadoveanu”, iar in hotararea cu PT a fost schimbata denumirea. Astazi trebuie sa 

dam aceasta hotarare  astfel incat ambele sa aiba aceeasi denumire. Iar a doua, cu care intram 

astazi, in urma expertizei tehnice , scoala fiind construita inainte de anul 1970, in momentul in 

care s-a sapat la fundatie, s-a depistat ceva la stilpi, stilpii trebuie armati, trebuie turnati, taiat tot 

ce inseamna  pavaje, sau cum se cheama, pardoseala de interior, s.a.m.d. Este noua valoare pe 

care o aduce aceasta expertiza, care efectiv, pentru a putea consolida, trebuie sa vedem si 

siguranta de stabilitate. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Tocmai de asta am si intrebat, in toata 

documentatia….. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Da, doamna consilier, poate 

colegii mei nu au pus toata documentatia la materialul de sedinta, dar o sa fim si in viitorul 

consiliu local, impreuna, si am o rugaminte, si este pentru ultima oara cand accept asa ceva, toate 

sedintele de comisii sa se desfasoare in cadrul Primariei, la o ora pe care o stabiliti, sa putem avea 

si salariatii la serviciu, sa vi se puna la dispozitie toate documentele, toate informatiile pe care le 

veti solicita. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Sunteti de acord, ca in primul rand, sedinta 

aceasta este de indata!? A fost convocata alaltaieri, da? 
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         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :Da, dar ati fost la Comisie!? 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Da, dar ca sa te documentezi, trebuie sa citesti 

materialele. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Doamna ec.Sîrghe, va rog sa 

explicati dvs. mai departe! 

         Doamna ec.Sîrghe Aurora - șef Serviciu Managementul Proiectelor Europene: Este o 

modificare, trebuie sa aiba acelasi titlu in toate documentele. 

        Doamna ec.Safta Trofin – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: In josul paginii 

scrie “expertiza s-a efectuat la o data anterioara”. 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:A fost aprobata o hotarare de consiliu local in luna 

februarie, unde s-a respectat intru-totul denumirea obiectivului. 

         Doamna ec.Sîrghe Aurora - șef Serviciu Managementul Proiectelor Europene: Eficientizare 

energetica. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Da, Eficientizare energetica, apoi in luna mai s-a 

venit cu un alt proiect , nefacand nici o alta legatura cu cealalta hotarare de consiliu local, deci, 

nu s-a pomenit nimic, chiar am revazut si documentatia, si s-a venit cu reconsolidarea cladirii. 

Acuma, noi aprobam documentatia,arhitectul care a intocmit aceasta documentatie pe care 

urmeaza sa o aprobam la urmatorul proiect, face opinie separata, sau in orice caz, spune ca 

documentatia a fost inaintata , sau nu mai stiu exact, sau nu a fost inaintata de unitatea 

contractanta. Este o chestie  care induce putin in eroare Consiliul Local, plus de asta, toate 

referirile pe care le face…. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Doamna consilier, numai putin! 

Doamna Sîrghe , explicati dvs.!? 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Este aprobata expertiza tehnica? 

           Doamna ec.Sîrghe Aurora - șef Serviciu Managementul Proiectelor Europene: Da, este 

aprobata . In momentul in care s-au  aprobat in consiliul local  sume pentru realizarea expertizei 

tehnice…. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Doamna Sîrghe, eu am intrebat daca s-a aprobat 

expertiza? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Expertizele au fost doua, a fost 

una care sa ne arate ce grad seismic avem, daca o putem pune pe eficientizare, dupa care s-a facut 

din nou o expertiza, mai amanuntita , sa se vada toate datele, pentru ca nu aveau o cota la 

fundatie, iar in momentul in care s-a spart fundatia s-a vazut ce este acolo. Expertiza este, 

doamna consilier, nu am facut-o eu, iar PT-ul este facut in baza unei expertize. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nici nu este atasata, noi nu am vazut expertiza 

aia. 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Doamna consilier, daca o 

solicitati,  o dadeam cuiva sa v-o trimita pe fax. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Pai , de unde sa stiu domnule primar, ca nu este 

atasata?! Ati vazut cate documente sunt atasate la …. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Doamna consilier, dar ati dat 

aviz  nefavorabil in comisia de specialitate, de ieri, da? 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Am dat aviz “abținere”, nu nefavorabil…., 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : In fine, daca asa spuneti dvs.?! 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: ….tocmai in ideea ca o sa lamurim  aceasta 

problema  in cadrul sedintei de consiliu local, in ce priveste expertiza tehnica, pentru ca in 

urmatorul proiect de hotarare sunt trecute niste notiuni relative, ca nu se cunosc informatii despre 

“clasa de beton”,  dar cum este posibil asa ceva? 
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          Doamna ec.Sîrghe Aurora - șef Serviciu Managementul Proiectelor Europene: Sunt situatii 

constatate de proiectant. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Doamna consilier, nu fac eu 

expertiza, nu spun eu despre acele lucrari care trebuiesc facute.Doamna Cătălina, pana astazi, nu 

mi s-a solicitat sa punem la nici un proiect expertiza tehnica. Imi aduc aminte perfect. Expertiza 

tehnica se afla in cadrul Primariei Husi si este la dispozitie. Doi, proiectantul a intarziat 

proiectarea datorita expertizei. Trei, eu nu pot sa contrazic un expert, sau un proiectant, pentru ca 

nu imi asum sa darame o cladire in care invata 500-600 de elevi. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Pai, da, eu nu contrazic, eu spun ceea ce scrie  

acest expert. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Doamna Popa, daca doreati 

expertiza, cum ati stiut acuma ca nu o aveti, veneam cu o jumatate de ora inainte de inceperea 

sedintei , si nu faceam atatea discutii.Ok?! 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Eu va spun ce scrie in documentatia pe care  

ne-ati pus-o la dispozitie. De asta m-a si indus pe mine in eroare. 

           Doamna ec.Safta Trofin – consilier, Cabinetul primarului municipiului Huși : Daca v-ati 

uitat, imediat cum se termina devizul general, in partea stanga , se precizeaza, dar dvs. ati fi vrut  

“stadiul fizic”  

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:  La concluzii privind “starea cladirii”….. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Doamna Cătălina, va spun inca o 

data, ca sa o aveti “fizic”, trebuia sa o solicitati, nu stiu !? Nu este prima data cand incercati sa 

mai gasiti ceva la un proiect! 

           Doamna ec.Sîrghe Aurora - șef Serviciu Managementul Proiectelor Europene: Aceasta 

expertiza a mai fost pusa in discutie in momentul in care a fost aprobat Proiectul , si sa fie depus 

prin PNRR. Nu s-a acceptat finantarea prin PNRR tocmai din cauza “gradului seismic”. Am 

folosit aceeasi expertiza , ca sa nu cheltuim alti bani. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Daca acolo nu am respectat 

gradul seismic, si nu am putut intra in PNRR, pentru eficientizare am …. 

          Doamna ec.Safta Trofin– consilier, Cabinetul primarului municipiului Huși : Angajezi  o 

alta cheltuiala in plus ca sa faci expertiza, despre asta e vorba?! 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Am facut o solicitare in plus, sa ni 

se spuna anumite .... 

           Preşedintele de şedinţa, doamna consilier Matei Gabriela : Daca s-a lamurit situatia, supun 

la vot proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu absent nemotivat 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 
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11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta absent nemotivat 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  absent motivat 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  14  voturi  pentru), 1 abținere) – doamna consilier local Popa Cătălina Eugenia. 

 

3. Proiect de hotarare nr.431 din 22.10.2024 privind aprobarea Documentației 

de avizare a lucrărilor de intervenții și a indicatorilor tehnico-economici ai 

obiectivului de investitii “Eficientizarea energetica/modernizare Scoala 

Gimnaziala Mihail Sadoveanu Husi” in vederea depunerii cererii de 

finantare “Eficientizarea energetica/modernizare Scoala Gimnaziala Mihail 

Sadoveanu Husi” în cadrul Programului Regional Nord-Est 2021-2027, 

Investiții în clădirile publice în vederea creșterii eficienței energetice Apel 

PR/2023/3/1, Prioritatea 3: Nord-Est – O regiune durabila, mai prietenoasa 

cu mediul- inițiator primarul municipiului Huși. 
        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

         Preşedintele de şedinţa, doamna consilier Matei Gabriela : Sunt discutii   la acest proiect de 

hotarare?  Cred ca o parte din discutii….. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:   O parte din discutii s-au purtat inainte,  o parte 

din aspecte  le-am prezentat la proiectul de hotarare anterior. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :Va mai spun ceva, daca va uitati la 

Art.”A”, aveti lucrari  care sunt solicitate in urma expertizei, eficientizarea termica ar fi insemnat 

termosistem pe pereti, eventual geamuri, si eventual la acoperis, calorifere, ceea ce a fost 

totdeauna. In momentul expertizei au fost inlocuite, sunt exact lucrarile care se vor face in 

vederea consolidarii scolii. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:  Domnule primar, nu va imaginati ca noi nu 

suntem de acord cu …. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Doamna Popa, nu mi-am 

imaginat niciodata! Dar intre a ne imagina si a constata, diferenta este  alta. 
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          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:  Cred ca s-au intamplat  inadvertente in proiecte. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Doamna Popa,va spun un singur 

lucru, dvs. sunteti economist, eu sunt inginer textilist,  avem niste proiectanti….. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:  Dvs. sunteti inginer, eu sunt economist. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :Vreti sa va mai spun ceva, 

amandoi avem niste studii superioare, si faptul ca am terminat niste institutii de invatamant 

superior, stim unde sa cautam si sa ne documentam, indiferent in ce domeniu ar fi. 

         Preşedintele de şedinţa, doamna consilier Matei Gabriela : Bun, daca mai sunt alte discutii ? 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:  O sa ma abțin la acest proiect de hotarare. 

         Preşedintele de şedinţa, doamna consilier Matei Gabriela : Am inteles. Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? 

Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu absent nemotivat 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu 

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta absent nemotivat 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  absent motivat 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  14  voturi  pentru), 1 abținere) – doamna consilier local Popa Cătălina Eugenia. 

 

4. Proiect de hotarare nr.430  din 22.10.2024 privind aprobarea restituirii 

prefinantarii nejustificata  pentru proiectul “Reducerea Emisiilor de 

Carbon in Municipiul Husi bazata pe Planul de Mobilitate Urbana 

Durabila” SMIS 123567- inițiator primarul municipiului Huși. 
        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
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• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

         Preşedintele de şedinţa, doamna consilier Matei Gabriela : Sunt discutii   la acest proiect de 

hotarare?   

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:  Da, trebuie prezentat, totusi, proiectul de 

hotarare, mai ales ca s-a facut o plata, o restituire, un ordin de plata de “1.400.000”, in total este 

vorba de “3.400.000”, sau cat este? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Nu stiu despre ce sume vorbiti 

dvs.!? 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:  Daca acum vorbim de “1.991….”, da, plus…., 

penalizarea totala , sau reducerea totala, este de “3 milioane si ceva”, asta vroiam sa spun. 

        Doamna ec.Safta Trofin – consilier,Cabinetul primarului municipiului Huși : Dar nu este 

1.400.000, este 1.100.000, deci, la inceputul anului financiar, s-a aprobat un excedent   bugetar, 

inclusiv  aceasta prefinantare, bani ramasi in cont la data de 31 decembrie. “Hartiuta” pe care ati 

citit-o dvs. de “3033” era formata din prefinantarea pe care o aveam deja, noi, in cont, si se pune 

problema la data de astazi doar de diferenta de “1.990.810”. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:  Oricum suma este enorma, desi in nota de 

neconformitate se spune ca se aplica un 25% la valoarea achizitiei. 

         Doamna ec.Safta Trofin– consilier, Cabinetul primarului municipiului Huși :Asta era initial. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Dar acuma spuneti-ne si noua , de ce aceste note 

de neconformitate au fost la mai multe proiecte, au fost doar la achizitii?! 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Dar aici nu este vorba de achizitii. 

Va pun o intrebare si dupa asta va raspund exact, dvs. cand va cumparati un frigider, un televizor, 

vi se da o fisa unde sunt service-urile autorizate? Cand va cumparati o masina, ca v-ati cumparat 

o masina in viata dvs., vi se da un numar de service-uri care sunt autorizate, conform Legii 400, 

art.nu stiu mai care? Daca domnul Dumascu este aici, poate ma ajuta? In momentul in care s-a 

incheiat caietul de sarcini, si pot sa spun ca am fost printre primii care am vrut sa avem un draft 

de contract, sau un contract, cu un service autorizat. Altfel am fi patit cum patim cu 

autoturismele, sa ajungem prin Ungaria , prin China, pentru ca majoritatea autobuzelor vin din 

China. Ale noastre sunt tot din China. In timpul derularii procedurii de achizitie nu a fost nici un 

criteriu de calificare  sau puncture  , sau depunctare, nu a fost nici o contestatie, nu s-a pus 

nimic.Domnii de la ADR Piatra Neamt, probabil cu bunavointa, au pus niste corectii la toti cei 

care au avut autobuze, inclusiv  Botosani, Suceava, Iasi, si inclusiv noua, ne-au pus o corectie de 

25%, lucru pe care l-am contestat din prima, iar in urma contestatiei am primit un raspuns verbal 

ca , contestatia noastra se anuleaza , dar deja scade valoarea cu cel putin 15%, contestatie la care  

ni s-a trimis raspunsul acum…, doamna Sîrghe, avem o luna de zile? 

        Doamna ec.Safta Trofin– consilier, Cabinetul primarului municipiului Huși : Acum o luna 

de zile. 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:  S-a purtat corespondenta de anul trecut, domnule  

primar! S-a purtat corespondenta de anul trecut! 
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           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Pe data de 01 ne-a venit, am pus 

intrebarea, cui trebuie sa ma adresez din nou, cei de la Bucuresti mi-au spus ca trebuie sa ma 

adresez la ADR , cei de la ADR mi-au spus ca trebuie sa ma adresez la Bucuresti, intre timp s-au 

schimbat structurile de fonduri europene, modul de implementare, si atunci am depus aceasta 

contestatie. Din punctul meu de vedere, si imi voi mentine pana la capat acest punct de vedere, 

ma voi judecata, voi merge pana in panzele albe, nu poti sa imi interzici sa pun o clauza de 

contractare, un draf de contract, ceea ce nu insemna decat un acord-cadru pe care trebuia sa il 

faca cu orice service autorizat din Romania, sau un contract, pentru ca a avut “experienta 

similara”. In momentul in care in caietul de sarcini , cine a pus “experienta similara”, insemna ca 

automat ai un contract pentru celelalte contracte pe care le-ai desfasurat tot pe fonduri europene. 

Asta au considerat domnii de la ADR care regretau ce au facut, mi-au spus ca nu este corect ce au 

facut, nu, le pare rau, nu ca nu este corect, le pare rau. Deci, am mai avut, ne-am mai judecat, am 

castigat o parte, …. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:   Nu chiar pe toate le-ati castigat! 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Dvs. daca tot nu ati implementat 

nici un proiect, in momentul in care o camera video din proiectul pe care l-am implementat , in 

2012, sau in 2016, mi s-a ars o camera, chiar asta din fața Primăriei, cand a venit ADR-ul in 

control,mi-a dat 24 de ore, camera sa functioneze, sau sa cumpar alta sa o inlocuiasca. In 

momentul in care se defecta un autobuz, si trebuia sa il trimit in China , probabil ca il trimiteam 

pe banii mei.... 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Dar nu sunt din Turcia? 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu doamna, sunt din China, daca 

nu stiti, sunt din China, pentru ca nu am avut voie sa pun clauza sa fie european, nu am avut voie 

sa pun aceasta clauza, sa fie de pe teritoriul European. Nu am putut sa pun restrictii nici unui 

furnizor. Ei au considerat restrictie, ca le-am cerut un draf de contract, imi cer scuze, lucru pe 

care puteau  sa il conteste pe timpul licitatiei, daca era cineva pe tema aceasta, lucrarea a fost 

verificata si de ADR, si de Finante, si de Comisia de solutionare a contestatiilor, de toata lumea, 

nimeni nu ne-a spus ca nu este bine, daca era o contestatie pe tema aceasta, dar nu a fost , asta a 

fost ultima gaselnita , sa ne mai ia niste bani. Nici o problema, o sa ii luam! Cum am luat si la 

aparatura medicala, poate domnul avocat va poate spune, astept de mai bine de un si jumatate o 

motivare la o hotarare judecatoreasca, dar asta este țara!? Nu am luat eu banii acestia, nu este 

vina nimanui,  pentru ca am vrut sa securizam in vreun fel, ca ceea ce cumparam sa fie folosit , 

dar si reparat. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Problema este ca s-a platit din bugetul local. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu s-a platit nimic din bugetul 

local, deocamdata, s-a platit din bugetul fondurilor europene, dar cred ca pana la finalizare, o sa 

fie banii recastigati sau cu cate sume am contribuit la buget, o sa refacem fara sa afectam bugetul 

local. Dar daca maine, sa zicem, autobuzul nu mergea, si mi se imputa ca cumpar un autobuz , 

care costa “un sac de bani”…. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Dar ce le-ati pus in functiune? Am inteles ca nu 

sunt puse. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu este gata “Terminalul”, este 

acel constructor platit de altii care sa puna pancarde ca el nu poate lucra, si ca nu si-a  terminat de 

turnat o placa de beton , pe care o astept de un an de zile. Mai are 7 zile de contract, sper sa-l 

termine, ii astept si pe cei care ne-au adus statiile, care nu sunt platite,  sa vina  sa si le monteze, 

sistemul de “ticketing”, am facut toate contractele, ca sa le alimentam , tot ei trebuie sa vina sa si 

le monteze. Sper ca undeva la jumatatea lunii sa fie gata, sper! Dar, eu sa imi asum achizitionarea 

unui utilaj de 1 milion de lei, a unui autobuz de cel putin 1 milion de lei?! 
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          Doamna ec.Safta Trofin– consilier, Cabinetul primarului municipiului Huși : Au fost 23 de 

milioane, au fost 10, din care…. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Dar sa imi asum eu  achizitionarea 

unui autobuz de 1 milion de lei, nu pot! Exact cum v-am spus la inceput, eu cand mi-am luat o 

masina, mi s-a dat macar un service pentru toata Europa. Cand mi-am luat un televizor, cum  

mi-am cumparat acuma , ca s-a ars, mi s-au dat cel putin 10 unitati service , sa ma duc, iar cand 

imi iau un aparat de facut cafea, tot mi se da o unitate service, dar la un autobuz de o valoare asa 

mare chiar nu ti se da un service? V-ati luat Dacia, aveati sigur, cel putin la Vaslui, un service 

autorizat… 

        Domnul consilier Matei Ionel : Sau in judetele vecine, daca nu era unul in Vaslui. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Am Toyota, eu, in fiecare judet este 

reprezentanta, mai putin in judetul Vaslui. Am avut masina Mercedes, inainte de a fi primar, care 

in timpul unei deplasari mi s-a stricat, in Grecia, mi s-a dat masina in loc, sa pot sa imi continui 

concediul, pana cand mi-am remediat-o pe a mea. Nu a fost o chestie  pe care mi-am dorit-o eu , 

mi-am dorit o protectie fata de bunurile pe care le-am luat. 

           Preşedintele de şedinţa, doamna consilier Matei Gabriela : Am inteles, multumim! Supun 

la vot proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu absent nemotivat 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu 

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta absent nemotivat 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  absent motivat 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  15  voturi  pentru). 
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5. Proiect de hotarare nr.432 din 22.10.2024 privind modificarea utilizarii 

excedentului bugetar in suma de 14.619,54 mii lei inregistrat la 31.12.2023, 

ca sursa de finantare  a cheltuielilor sectiunii de dezvoltare buget local 2024 

- inițiator primarul municipiului Huși. 
        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

         Preşedintele de şedinţa, doamna consilier Matei Gabriela : Sunt discutii   la acest proiect de 

hotarare?  Daca nu sunt, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, doamna consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu absent nemotivat 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta absent nemotivat 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  absent motivat 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  15  voturi  pentru). 
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6. Proiect de hotarare nr.433  din 22.10.2024 privind rectificarea bugetului 

local etapa II octombrie  2024- inițiator primarul municipiului Huși. 
        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

         Preşedintele de şedinţa, doamna consilier Matei Gabriela : Sunt discutii   la acest proiect de 

hotarare?  Daca nu sunt, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, doamna consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu absent nemotivat 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta absent nemotivat 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  absent motivat 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  15  voturi  pentru). 

 

7. Proiect de hotarare nr.434  din 22.10.2024 privind rectificarea bugetului de 

venituri si cheltuieli al institutiilor publice finantate  integral sau partial din 

venituri proprii   - etapa octombrie  2024,  inițiator primarul municipiului 

Huși. 
        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
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• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, doamna consilier Matei Gabriela : Sunt discutii   la acest proiect de 

hotarare?   

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:  Eu as vrea sa intreb ceva, dar vad ca nu este 

nimeni de la Spital, nu? Vad ca iar se muta niste bani . 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: In fiecare an se aloca 10% din 

valoarea cheltuielilor de investitii propuse de Spitalul Municipal “Dimitrie Castroian”  Husi din 

bugetul Ministerului Sanatatii , reprezentand contributia Consiliului Local al municipiului Husi. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:  Dar nu este vorba de dotari,  se muta iarasi niste 

bani de la cheltuieli pentru dezinfectanti, sau nu stiu ce mai este pe acolo, la apa- canal, birotica. 

          Doamna ec.Safta Trofin– consilier, Cabinetul primarului municipiului Huși : Da, asa este. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: In urma verificarii bugetului, 

pentru a nu se intra in arierate, mută banii de la un capitol la altul. 

          Domnul consilier Focia Alexandru : Eu sunt membru si in CA la Spital, dar la Spital nu  

s-au inregistrat niciodata arierate, cel putin de cand sunt eu, nu . 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: De cand suntem noi, Spitalul Husi 

nu a avut arierate. 

          Domnul consilier Focia Alexandru : Eu vorbesc de cand eu fac parte din CA la Spital. 

           Doamna ec.Safta Trofin– consilier, Cabinetul primarului municipiului Huși : Domnul 

primar spune ca sa se achite la zi furnizorii. 

           Domnul consilier Focia Alexandru : Doamna consilier Popa stie ce arierate sunt, de asta 

am completat. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Ideea asta a fost, ca sa nu avem 

nici o problerma. Si noi mutam banii dintr-o parte in alta, in functie de modul cum merg lucrurile. 

           Preşedintele de şedinţa, doamna consilier Matei Gabriela : Daca ne-am lamurit,supun la 

vot proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) 

? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu absent nemotivat 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 
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15.  Romila Claudiu 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Rotariu Nicoleta absent nemotivat 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  absent motivat 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  11  voturi  pentru), 4 abținere) – consilieri locali : Aghiorghiesei Costel, Cocuz 

Adrian, Nacu Mihaela,Popa Cătălina Eugenia. 

 
          Preşedintele de şedinţă, doamna consilier local Matei Gabriela  : Daca nu mai sunt 

alte subiecte de discutat ,  declar   închise lucrările  ședinței  extraordinare, convocată de 

îndată,   a Consiliului Local  al Municipiului Huşi  din   24 octombrie 2024. 

              
 
 

    PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                            SECRETAR GENERAL ,   

               Gabriela Matei                                                               jr.Monica Dumitrașcu  

 
 
 
 
 
 
 
     Întocmit, 
     Consilier  
 Anișoara Oprea  

 
 
 
 
 
 
 
 


